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В статье обсуждается проблема становления международного права как самостоятельной системы права через 
исторический опыт государств и возрастающую роль в этом процессе международных судов. Автор обосновывает 
тезис, что растущее доверие государств к международным судам как регулятору обусловлено обязанностью каж-
дый раз давать оценку собственной компетенции на рассмотрение дела, повышению качества практики, развитию 
международного права. Несмотря на нормативное закрепление судебной практики как вспомогательного источника 
права, она постепенно меняет юридическую природу международного права.
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The article discusses the problem of the formation of international law as an independent system of law through the 
historical experience of states and the increasing role of international courts in this process. The author substantiates 
the thesis that the growing confi dence of states in international courts as a regulator is due to the obligation to assess 
their own competence each time to consider a case, to improve the quality of practice, and to develop international law. 
Despite the normative consolidation of judicial practice as an auxiliary source of law, it is gradually changing the legal 
nature of international law.
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